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QUALITY MANAGEMENT SYSTEM 
CERTIFICATE 

This is to Cenily that...QUALITY MANAGEMENT SYSTEM of 

Caoxian Zhantu Wooden Product Co.,Ltd 

R日，sleR:d Address:Yanzhueng V盲la字，Puli霆申TOWll, Cao County, Hezc City, Sha兀iong,
Chl咽

Audit Address:Yanzhuang Vilage, Pulianji TOWll, Cao County, Heze City, Shendong, Chine 
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GB/T19001-2016 idt 1S09001 :2015 
for the soope of 

Production and sales of wooden tableware (for export), assembly and 
sales of wooden crafts (for export) 
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＿诚信铸就品质质量嬴在市场 Integrity builds reputation Quality wins the market

空空竺竺§9 垒

曹县展图木业有限公司成立于2001年，坐落于美丽的曹县-山东木艺之都。公司厂房面
积约16000平方米，员工约170人。拥有32台现代化的大型自动化餐具成型机和10台自
动化餐具套装包装设备。同时拥有烫印机，咖啡棒包装机等生产设备。

Caoxian Zhantu Wooden Product Co., Ltd. was established in 2001 and is located in 
the beautiful Cao County, the capital of Wood Art in Shandong. The company has a 
factory area of about 16,000 square meters and about 170 employees. We have 32 
modern large-scale automatic cutlery pressing machines and 10 automatic cutlery 
kit packaging equipment. We also have production equipment such as hot 
stamping machines, coffee stick packaging machines, etc.

公司是一家集工贸于一体的综合性公
司，主要生产可降解一次性木制餐具。
公司遵循可持续发展理念，重视生态环
保，所有产品均可降解和家庭堆肥。随
着全球化限塑令的到来，木制餐具作为
可降解的产品拥有着十分巨大的市场使
用前景。
The company is a comprehensive 
company integrating industry and 
trade, mainly producing degradable 
disposable wooden tableware. The 
company follows the concept of 
sustainable development, attaches 
importance to ecological protection. 
All products are degradable and 
home compostable. With the advent 
of the global plastic ban, wooden 
tableware, as a degradable product, 
have very huge market use prospect.

公司通过了ISO9001，FSC，BRC, BSCI
等相关认证。为提供优质产品和服务提
供了有力保障。公司拥有源头战略合作
伙伴，在材质，成本等方面具有极大的
市场优势。产品远销于欧美，日本等高
度重视环保的发达国家。
The company has passed ISO9001, 
FSC, BRC, BSCI and other related 
certifications, which provides a strong 
guarantee for providing high-quality 
products and services. The company 
has upstream strategic partners and 
has great market advantages in 
terms of materials, costs, etc. The 
products are exported to Europe, 
America, Japan and other developed 
countries that attach great 
importance to environmental 
protection.
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About关千产品
Tab I eware from the natura I wood 一来自大自然的餐具

Our products are Eco-friendly and create an elegant look in the food industry. Founded on 
the principle of creating a better planet, Zhantu wood is committed to creating sustainable 
products out of the natural trees. Having our own factories affords us to produce the 
highest standard products. Our tableware is natural and is created without any chemical 
coatings. They can handle hot and cold food, liquids, and oil food. 

我们的产品环保且为食品行业带来一种外观享受。 本着创建 一 个更好星球的原则， 展图木业致力千使
用天然木材制造可持续的产品。 拥有自家工厂让我们可以生产最高标准的产品。 我们的产品完全纯天
然， 不含任何化学涂层。 可以应对多种食物如冷， 热， 液体甚至含油产品。

SUSTAINABLE 
可持续«◄
Our tab I eware is made from natura I wood with 
the process of steam, heat and pressure. 
我们的餐具使用天然木材制造， 通过蒸汽热压形
成。

BIODEGRADABLE 
可生物降解«◄
Our tableware wi 11 naturally biodegrade 
at home or in an i ndustr i a I compost without 
using chemical additives. 
无需使用任何化学添加剂， 我们的产品在你自家
或专门工业处理池可自然降解。

COMPOST ABLE 
可降解 «◄
Zhantu Wood products are FSC-cert if i ed 
Compost ab I e. They can turn back into soi I 
once thrown away after use. 
产品经FSC认证。 使用之后可以回归泥土。

STRONG AND STURDY 
高强度高韧性«◄
Due to the sol id structure of the wood 
i tse If, our products are strong and 
sturdy. 
由于木材本身的结构， 我们的产品非常坚韧结实。

RUSTIC AND CH IC 
精致田园风«◄
Our products wi I I add a great and e I egant 
look to your food and your event with the 
rustic color and special design. 
田园色彩， 特别设计， 我们的产品将为你的食物和
活动提升档次。

BEYONG EXPECTATION 
超越期待«◄
Our products can withstand cold, hot food, 
and I i quids with out I eak i ng or imp acting 
taste. 
我们的产品可用千冷热液体食物， 不会渗漏， 更不
会影响味道。

我们拥有一支经验丰富、业务熟练的管理团队，致力于为客户提供完美的产品，并严
格执行产品质量的内控标准。数年来积累了丰富的木制品加工经验与行业资源，培育
了完善的销售网络和市场，形成了独特的企业文化，在业界享有极高的品牌美誉度。
同时公司成立研发团队，不断创新，开发新产品，满足不同市场需求。
We have an experienced and skilled management team that is committed to 
providing customers with perfect products and strictly implementing internal 
control standards for product quality. Over the years, we have accumulated rich 
experience and industry resources in wood products processing, cultivated a sound 
sales network and market, formed a unique corporate culture, and enjoyed a high 
brand reputation in the industry. At the same time, the company established a 
research and development team to continuously innovate and develop new 
products to meet different market needs.

公司自成立以来把态度决定一切，目标决定方向，细节决定成败，行动成就未来作为
企业标语，不断勇攀高峰，迎接更大的挑战。

Since its establishment, the company has taken attitude determines everything, 
goals determine direction, details determine success or failure, action achieves the 
future as its corporate slogan, constantly climbing to new heights and facing 
greater challenges.
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